



3851 Fallowfield Road
Nepean, Ontario, Canada
K2H 8P9

Tel. (613) 228-6698

27 March 2003

3100-3/L080

Connie Enders
Q.C. Office Coordinator
Lawson Products, Inc.
1666 E Touhy Avenue
DesPlaines, IL 60016
U.S.A.

RE/OBJET: L080 Lawson Products, Inc.
DesPlaines, IL 60016, U.S.A.

27/03/03	d3	27327 High Solids John Deere Green
27/03/03	d3	55559 High Solids Chrome Aluminum
27/03/03	d3	53386 High Solids Safety Yellow
27/03/03	d3	53385 High Solids Caution Orange
27/03/03	d3	53384 High Solids Stoplight Red
27/03/03	d3	53376 High Solids Ford Blue
27/03/03	d3	53374 High Solids Cummins Beige
27/03/03	d3	53371 High Solids GM Blue

This will acknowledge your letter dated 02/21/03 along with relative correspondence concerning the above coating for which acceptance is requested for use in Registered Establishments.

J'accuse réception de vos lettre datée du 02/21/03 ainsi que la correspondance connexe concernant le revêtement ci-dessus pour lequel on demande l'autorisation d'emploi dans les établissements agréés.

Upon reviewing the physical and chemical data, the coating would appear satisfactory. Therefore, no objection will be taken to the use of the above coating in Registered Establishments on structural members, with the understanding that it is used in keeping with the manufacturer's recommendations for application and that the coating will provide a smooth and level, hard impervious surface in keeping with the Canadian Food Inspection Agency requirements.

Évalué sur ses caractéristiques physiques et chimiques, le revêtement semble satisfaisant. Par conséquent, aucune objection sera faite à son utilisation dans des établissements agréés sur les pièces de charpente, à condition qu'il soit utilisé conformément aux recommandations d'application du fabricant et qu'il permettra d'obtenir une surface lisse, plane, dure et imperméable, conformément aux exigences de l'Agence canadienne d'inspection des aliments.

In order to avert possible adverse organoleptic effect in foods which will be processed in areas where the coating will be used, adequate precautions respecting ventilation should be taken to assure volatile constituents in the coating will not contaminate the foods.

This acceptance is not to be misconstrued as an endorsement for this or similar coatings and its use in Registered Establishments will depend upon its continued acceptability to all concerned.

Should any changes occur, either in the formulation of the material or intended function, then this acceptance shall be considered NULL and VOID.

Yours truly,

Afin de prévenir la possibilité des effets organoleptiques négatifs dans les aliments préparés dans les endroits où le revêtement sera appliqué, il faudra prendre toutes précautions afin de s'assurer que les constituants volatils du revêtement ne contaminent pas les aliments.

Cette autorisation ne constitue pas une recommandation officielle du revêtement ou d'autres produits similaires et de son utilisation dans les établissements agréés sera en fonction de son acceptabilité par toutes les parties intéressés.

Toute modification de la formule chimique, ou de l'utilisation prévue du produit entraînera l'ANNULATION de cette autorisation.

Je vous prie d'agréer l'expression de nos sentiments les meilleurs.

Agent de Programmes
Produits chimiques non alimentaires & intégrité des contenants
Direction des politiques, de la planification et de la coordination
Division des sciences



J.J. Donald
Program Officer
Non-Food Chemicals & Container Integrity
Policy, Planning and Coordination Directorate
Science Division

JJD/sb

Visit our Reference Listing Website/Visitez notre liste de référence sur le site internet

http://www.inspection.gc.ca/english/ppc/reference/cont_e.html
http://www.inspection.gc.ca/francais/ppc/reference/cont_f.html
